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A Current Bibliography
of Canadian Church History

Bibliographie récente de
I’Histoire de I’Eglise canadienne

Father Brian F. Hocan, C.S.B.

University of St. Michael’s College
Toronto, Ontario

NOTE: Within each section works are set out in alphabetical order
under the name of the author. In Sections 5, 6 and 8, however, the arrange-
ment is first alphabetical by subject, i.e., communion, place or person.
Items are not repeated, but at the beginning of each section reference is
given to relevant items in earlier or later sections. Subtopics of the former
Section 11 have become sections in their own right and three new sections,
on women and religion, ecumenics, and religion, ethics and health, have
been added.

NOTEZ: Dans chaque section les ouvrages sont présentés par ordre
alphabétique d’auteurs, sauf dans les sections 5, 6 et 8 ou ils sont classés
selon 1'ordre alphabétique du sujet, i.e., confessions, lieux et personnages.
Le titre des ouvrages n’est pas répété mais au début de chaque section on
renvoie aux titres qui figurent sous d’autres rubriques. Les sous-sujets de
I’ancienne section II sont devenus des sections autonomes, et trois nou-
velles sections ont €té ajoutées: les femmes et la religion, 1I’cecuménisme et
la religion et 1’éthique et la santé.
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